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Pełny zapis przebiegu posiedzenia 

Komisji Zdrowia (nr 69)
21 marca 2017 r.
Komisja Zdrowia, obradująca pod przewodnictwem posła Bartosza Arłukowi-
cza (PO), przewodniczącego Komisji Zdrowia, zrealizowała następujący porzą-
dek dzienny: 

– pierwsze czytanie i rozpatrzenie rządowego projektu ustawy o zmianie 
ustawy o pobieraniu, przechowywaniu i przeszczepianiu komórek, tkanek 
i narządów (druk nr 1332). 

W posiedzeniu  udział  wzięli: Katarzyna Głowala  podsekretarz  stanu  w Ministerstwie  Zdrowia 
ze współpracownikami, Marek Cytacki główny specjalista w Wydziale Interwencyjno-Poradniczym 
Biura Rzecznika Praw Pacjenta, Artur Kamiński dyrektor Krajowego Centrum Bankowania Tkanek 
i Komórek, Maja Starczewska główny specjalista w Departamencie Świadczeń Opieki Zdrowotnej 
Narodowego Funduszu Zdrowia, Jolanta Antoniewicz-Papis kierownik Pracowni Transfuzjologii 
Laboratoryjnej z Bankiem Komórek Krwiotwórczych Instytutu Hematologii i Transfuzjologii, Diana 
Kitala i Wojciech Łabuś asystenci w Centrum Leczenia Oparzeń im. Stanisława Sakiela w Siemiano-
wicach Śląskich, Sebastian Irzykowski wiceprezes Naczelnej Rady Pielęgniarek i Położnych, Małgo-
rzata Syczewska dyrektor Instytutu „Pomnik – Centrum Zdrowia Dziecka”, Wioletta Witkowska 
prawnik w Naczelnej Izbie Lekarskiej oraz Mateusz Moksik asystent przewodniczącego Komisji. 

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Monika Żołnierowicz-Kasprzyk i Mał-
gorzata Siedlecka-Nowak – z sekretariatu Komisji w Biurze Komisji Sejmowych; Robert Durlik 
oraz Urszula Sęk – legislatorzy z Biura Legislacyjnego. 
Przewodniczący poseł Bartosz Arłukowicz (PO): 

Otwieram posiedzenie Komisji Zdrowia. Stwierdzam kworum. Porządek dzisiejszego 
posiedzenia przewiduje pierwsze czytanie rządowego projektu ustawy o zmianie ustawy 
o pobieraniu, przechowywaniu i przeszczepianiu komórek, tkanek i narządów, druk nr 
1332. Uzasadnia minister zdrowia. 
Czy są uwagi do porządku dziennego? Nie ma. Stwierdzam jego przyjęcie. Przystępu-

jemy do realizacji porządku dziennego. 
Marszałek Sejmu w dniu 6 marca 2017 r. skierował rządowy projekt ustawy o zmianie 

ustawy o pobieraniu, przechowywaniu i przeszczepianiu komórek, tkanek i narządów, 
druk nr 1332, do Komisji Zdrowia do pierwszego czytania. Informuję, że do tego pro-
jektu są opinie Biura Analiz Sejmowych – prawna i merytoryczna – i zostały one wysłane 
do państwa posłów oraz są zamieszczone na iPadach poselskich. 
Projekt ma na celu wykonanie prawa Unii Europejskiej, dlatego marszałek Sejmu, 

na podstawie art. 95b regulaminu Sejmu, ustalił dla Komisji termin na przedstawienie 
sprawozdania do dnia 21 marca 2017 r. Przypomnę, że poprawkę do projektu ustawy 
wykonującej prawo Unii Europejskiej na posiedzeniu Komisji może zgłosić w formie 
pisemnej grupa co najmniej trzech posłów. 
Przystępujemy do pierwszego czytania projektu z druku nr 1332. Proszę panią mini-

ster o zwięzłe przedstawienie merytorycznej zawartości ustawy. 

Podsekretarz stanu w Ministerstwie Zdrowia Katarzyna Głowala: 
Szanowny panie przewodniczący, szanowni państwo, głównym uzasadnieniem projekto-
wanych zmian jest konieczność wdrożenia do prawa polskiego postanowień przepisów 
unijnych i tym samym ustanowienia jednolitych ram gwarantujących wysokie normy 
jakości i bezpieczeństwa w odniesieniu do komórek, tkanek i narządów przeznaczonych 
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do przeszczepiania i zastosowania u ludzi. Nadrzędnym celem projektowanej regulacji 
ustawy jest zaś przyjęcie przepisów gwarantujących, że komórki, tkanki i narządy, bez 
względu na ich zamierzone zastosowanie, będą spełniać określone wymogi jakości i rów-
norzędne normy w zakresie bezpieczeństwa. Przyjęcie projektowanej regulacji przełoży 
się bezpośrednio na bezpieczeństwo dawców oraz biorców komórek, tkanek i narządów. 
Ustawa wdraża przepisy dyrektywy Komisji 2015/565. Jest to dyrektywa, która doty-

czy kodowania z zastosowaniem jednolitego kodu europejskiego, tak zwanego SEC, oraz 
przepisów dyrektywy 2015/566, która dotyczy równorzędnych norm jakości i bezpieczeń-
stwa przywożonych tkanek i komórek. Zwracam się o przyjęcie projektu. 

Przewodniczący poseł Bartosz Arłukowicz (PO): 
Otwieram pierwsze czytanie. Kto z pań i panów posłów chce zabrać głos? Nie widzę 
zgłoszeń. Zamykam pierwsze czytanie. Przystępujemy do pracy legislacyjnej. 
Mam taką propozycję dla pań i panów posłów. Jeśli będzie sprzeciw, proszę go zgłosić. 

Proponowałbym, żebyśmy przyjmowali poszczególne zmiany w ustawie na zasadzie braku 
sprzeciwu. Czy ktoś z państwa jest przeciwny mojej propozycji? Nie widzę zgłoszeń. 
Karty do głosowania są przygotowane, abyśmy, gdyby doszło do rozbieżności, głoso-

wali przy ich użyciu. Pan poseł Latos. 

Poseł Tomasz Latos (PiS): 
Chciałbym prosić pana przewodniczącego, abyśmy zwyczajowo upoważnili Biuro Legi-
slacyjne do naniesienia poprawek językowych, innych od tych, które będą zgłaszane. 

Przewodniczący poseł Bartosz Arłukowicz (PO): 
Proszę Biuro Legislacyjne, żeby teraz zgłosić poprawki,  jeśli  je państwo mają. Proszę 
powiedzieć, do których artykułów. 

Legislator Robert Durlik: 
Tak. Pan poseł wspomniał o poprawkach językowych. To są poprawki wynikające z opi-
nii polonistów. Natomiast, w sekretariacie jest do pobrania 6 naszych poprawek, również 
redakcyjnych, które dały się ubrać w słowa…

Przewodniczący poseł Bartosz Arłukowicz (PO): 
Dobrze. Panie mecenasie, przepraszam, że panu przerywam. Proszę mi przerwać, kiedy 
będzie pana poprawka. OK. 

Legislator Robert Durlik: 
Dobrze. 

Przewodniczący poseł Bartosz Arłukowicz (PO): 
Proszę skutecznie przerwać. 

Legislator Robert Durlik: 
Oczywiście. 

Przewodniczący poseł Bartosz Arłukowicz (PO): 
Przystępujemy do pracy. Tytuł ustawy. Czy ktoś z państwa jest przeciw? Nie widzę zgłoszeń. 
Art. 1, zmiana pierwsza. Czy ktoś jest przeciw? Nie widzę zgłoszeń. 
Art. 1, zmiana druga. Czy ktoś jest przeciw? Nie widzę zgłoszeń. Zmiana przyjęta. 
Art. 1, zmiana trzecia. Biuro Legislacyjne. Bardzo proszę. 

Legislator Robert Durlik: 
W naszym wykazie jest to poprawka nr 1 – jest to poprawka redakcyjna – do art. 2 ust 1 pkt 
44. Ponadto, pan przewodniczący Latos dysponuje dwiema poprawkami do pkt 12 i 13. 

Przewodniczący poseł Bartosz Arłukowicz (PO): 
Czy ktoś przejął te poprawki? 

Poseł Tomasz Latos (PiS): 
Ja przejąłem wraz z dwoma posłami, bo tego wymaga procedura unijna. 

Przewodniczący poseł Bartosz Arłukowicz (PO): 
Czy to jest na piśmie? 
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Poseł Tomasz Latos (PiS): 
Tak, panie przewodniczący. 

Przewodniczący poseł Bartosz Arłukowicz (PO): 
Czy możemy od razu głosować nad zmianą z poprawką – patrzę w stronę Biura Legisla-
cyjnego – czy musimy nad poprawką? 

Legislator Robert Durlik: 
Lepiej byłoby najpierw przyjąć poprawkę…

Przewodniczący poseł Bartosz Arłukowicz (PO): 
Czy ktoś jest przeciwny przyjęciu poprawki zgłoszonej przez Biuro Legislacyjne? Nie 
widzę zgłoszeń. Poprawka została przyjęta. 
Zmiana nr 3 z poprawką Biura Legislacyjnego. Czy ktoś jest przeciw..? Z poprawkami 

Biura Legislacyjnego przejętymi przez pana posła Latosa wraz z jego poprawkami? Czy 
proceduralnie jest dobrze? 

Legislator Robert Durlik: 
Dobrze. 

Przewodniczący poseł Bartosz Arłukowicz (PO): 
OK. Zmiana trzecia. Czy ktoś jest przeciw? Nie widzę zgłoszeń. Przyjęta. 
Zmiana czwarta, art. 1. Czy ktoś jest przeciw? Nie widzę zgłoszeń. Przyjęta. 
Zmiana piąta, art. 1. Czy ktoś jest przeciw? Nie widzę zgłoszeń. Przyjęta. 
Zmiana szósta, art. 1. Czy ktoś jest przeciw? Nie widzę zgłoszeń. Przyjęta. 
Zmiana siódma, art. 1. Czy ktoś jest przeciw? Nie widzę zgłoszeń. Przyjęta. 
Zmiana ósma, art. 1. Czy ktoś jest przeciw? Nie widzę zgłoszeń. Przyjęta. 
Zmiana dziewiąta, art. 1. Czy ktoś jest przeciw? Nie widzę zgłoszeń. Przyjęta. 
Zmiana dziesiąta, art. 1. Czy ktoś jest przeciw? Nie widzę zgłoszeń. Przyjęta. 
Zmiana jedenasta, art. 1. Czy ktoś jest przeciw? Nie widzę zgłoszeń. Przyjęta. 
Zmiana dwunasta, art. 1. Czy ktoś jest przeciw? Nie widzę zgłoszeń. Przyjęta. 
Zmiana trzynasta, art. 1. Biuro Legislacyjne, bardzo proszę. 

Legislator Robert Durlik: 
To jest poprawka nr 2 z naszego wykazu. Poprawka redakcyjna. Po wyrazach „komórki 
lub tkanki” dodać wyrazy „mogą być pozyskane”. Dziękuję. 

Przewodniczący poseł Bartosz Arłukowicz (PO): 
Pan poseł Latos to przejął. 

Poseł Tomasz Latos (PiS): 
Tak, przejąłem. 

Przewodniczący poseł Bartosz Arłukowicz (PO): 
Czy są 3 podpisy? 

Poseł Tomasz Latos (PiS): 
Tak. 

Przewodniczący poseł Bartosz Arłukowicz (PO): 
Czy ktoś jest przeciw przyjęciu poprawek przejętych przez pana posła Latosa i dwóch 
posłów? Nie widzę zgłoszeń. Poprawki przyjęte. 
Czy ktoś jest przeciw zmianie trzynastej w art. 1 wraz poprawkami pana posła Latosa? 

Nie widzę zgłoszeń. Przyjęta. 
Zmiana czternasta, art. 1. Czy ktoś jest przeciw? Nie widzę zgłoszeń. Przyjęta. 
Zmiana piętnasta, art. 1. Biuro Legislacyjne, bardzo proszę. 

Legislator Robert Durlik: 
Tutaj mamy poprawkę nr 3. Jest to poprawka redakcyjna. Mamy też taką kwestię…

Przewodniczący poseł Bartosz Arłukowicz (PO): 
Niech pan poczeka, panie mecenasie. Proszę o ciszę na sali. Panie posłanki, pracujemy 
sprawnie, ale musi być cisza, bo inaczej się pomylimy. Bardzo proszę. 
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Legislator Robert Durlik: 
Poprawka nr 3 polega na zamianie wyrazu „który” na „których” oraz skreślenia wyrazu 
„URL”, ponieważ w ustawach nie przywołujemy tego skrótu. Ponadto, są jeszcze dwie kwe-
stie. Pierwsza, jest legislacyjna. Chcielibyśmy prosić Komisję o wyrażenie zgody na podzie-
lenie zmiany piętnastej na dwie – roboczo na 15 i 15a. Zmiana piętnasta obejmowałaby 
nowelizację art. 24, a nowa, dodana zmiana, art. 25 i 26 bez zmiany brzmienia, ponieważ 
między art. 24 i 25 znajduje się tytuł rozdziału. W związku z tym, powstały wątpliwości 
legislacyjne, czy nowelizując tak, jak jest zaproponowane w projekcie, czyli łącznie arty-
kuły od 24 do 26, niechcący nie uchylimy tytułu rozdziału. Dlatego roboczo należałoby 
tę zmianę podzielić na dwie. Taka jest sugestia i prośba do Komisji o jej przyjęcie…

Przewodniczący poseł Bartosz Arłukowicz (PO): 
Niech pan zatrzyma się na chwilę. Proszę o ciszę na sali. Pytam rząd o zdanie w tej 
sprawie. 

Podsekretarz stanu w MZ Katarzyna Głowala: 
Stanowisko pozytywne. 

Przewodniczący poseł Bartosz Arłukowicz (PO): 
Kto z pań i panów posłów? Pan poseł. 

Poseł Tomasz Latos (PiS): 
Ja mam pytanie, bo ja nie mam tej poprawki. Czy to wymaga zapisania, czy nie? 

Legislator Robert Durlik: 
My jej specjalnie nie zapisaliśmy, ponieważ to jest sprawa techniczna – podział zmiany 
na dwa kawałki, na dwa fragmenty tekstu. Prosimy o akceptację takiego ustnego zgło-
szenia. 

Przewodniczący poseł Bartosz Arłukowicz (PO): 
15a i 15b. Czy tak? 

Legislator Robert Durlik: 
To znaczy, 15 i 15a, a potem ujednolicimy numerację. Będzie jedna zmiana więcej. 

Przewodniczący poseł Bartosz Arłukowicz (PO): 
A wasza poprawka wchodzi do zmiany piętnastej czy 15a?

Legislator Robert Durlik: 
Nasza poprawka wchodzi do nowej, 15a, tylko że w tej chwili mamy to w zmianie piętna-
stej. W związku z tym, przedstawiam to łącznie. Ten podział zmian jest tylko techniczny, 
po prostu…

Przewodniczący poseł Bartosz Arłukowicz (PO): 
Dobrze. Kto z państwa jest za tym, aby przyjąć propozycję..? Czy ktoś jest przeciw propo-
zycji Biura Legislacyjnego? Nie widzę zgłoszeń. W związku z tym, przyjmujemy zmianę 
piętnastą – dzielimy ją na 15 i 15a – wraz z poprawką przygotowaną przez Biuro Legi-
slacyjne i przejętą przez pana posła Latosa. 

Legislator Robert Durlik: 
Jeszcze…

Przewodniczący poseł Bartosz Arłukowicz (PO): 
Proszę mówić. 

Legislator Robert Durlik: 
Jeszcze jedno pytanie. Chodzi nam o art. 26 w nowopowstałej zmianie 15a. Art. 26 ust. 
8. Chodzi nam mianowicie o to, czy część wspólna ust. 8, znajdująca się pod pkt 2, pod 
lit. g) – to jest pytanie do strony rządowej – w intencji wnioskodawców miała być czę-
ścią wspólną wyłącznie do pkt 2, czy do pkt 1 i 2. Wydawałoby się, że to jest pytanie 
techniczne, ale, tak naprawdę, to zależy od zapisu. Jeżeli bowiem pkt 1 zakończymy 
średnikiem, to wynika z tego, że część wspólna dotyczy tylko pkt 2, a jeżeli zakończymy 
go przecinkiem, to dotyczy pkt 1 i 2. 
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Przewodniczący poseł Bartosz Arłukowicz (PO): 
A wy nie mogliście sobie pogadać przez posiedzeniem Komisji? 

Legislator Robert Durlik: 
Panie przewodniczący, my mamy stanowisko rządu, że ta część wspólna powinna być 
do obu punktów, więc zapis jest błędny. Prosimy jednak o potwierdzenie, żebyśmy mogli 
ten znak interpunkcyjny zmienić. 

Przewodniczący poseł Bartosz Arłukowicz (PO): 
Opinia rządu. 

Podsekretarz stanu w MZ Katarzyna Głowala: 
To dotyczy pierwszego i drugiego. W związku z tym, proponowałabym oddzielić to prze-
cinkiem. 

Przewodniczący poseł Bartosz Arłukowicz (PO): 
Czyli, zgodnie z propozycją Biura Legislacyjnego. 

Podsekretarz stanu w MZ Katarzyna Głowala: 
Tak. 

Przewodniczący poseł Bartosz Arłukowicz (PO): 
To teraz proszę skonstruować formułę, którą muszę poddać pod głosowanie, bo tak pan 
skomplikował sytuację, że w tej chwili mam kłopot. 

Legislator Robert Durlik: 
Czy ktoś z państwa wyraża sprzeciw odnośnie do propozycji, która polega na tym, aby 
w art. 26, w ust. 8, w pkt 1, w lit. e) zastąpić średnik na końcu przecinkiem. 

Przewodniczący poseł Bartosz Arłukowicz (PO): 
Nic pan nie powiedział o zmianie piętnastej. 

Legislator Robert Durlik: 
Ponieważ art. 26 jest nowelizowany w zmianie piętnastej w projekcie, a po naszych zmia-
nach redakcyjnych będzie to zmiana 15a. 

Przewodniczący poseł Bartosz Arłukowicz (PO): 
Dobrze. Czy ktoś z państwa jest przeciw formule, którą wygłosił przed chwilą przed-
stawiciel Biura Legislacyjnego, dotyczącej zamiany średnika na przecinek? Nie słyszę 
sprzeciwu. Propozycja została przyjęta. 
Głosujemy nad zmianą piętnastą. Czy ktoś jest przeciw? Nie widzę zgłoszeń. Przyjęta. 
Zmiana 15a. Czy to już poszło razem? Poszło. OK. 
Zmiana nr 16, art. 1. Czy ktoś jest przeciw? Znowu pan. 

Legislator Robert Durlik: 
Panie przewodniczący, Wysoka Komisjo, do zmiany szesnastej jest nasza poprawka, która 
polega na skreśleniu w dwóch miejscach wyrazu „art. 27” – to jest odesłanie wewnętrzne 
– oraz poprawka pana posła Latosa, którą ma pan poseł Latos, do art. 27 ust. 4 pkt 1 i 2. 

Przewodniczący poseł Bartosz Arłukowicz (PO): 
Czy podpisy są? 

Poseł Tomasz Latos (PiS): 
Tak, są podpisy. 

Przewodniczący poseł Bartosz Arłukowicz (PO): 
Ok. Czy ktoś jest przeciw poprawce, którą zgłasza pan poseł Latos? Nie widzę zgłoszeń. 
Przyjęta. 
Zmiana szesnasta z poprawką pana posła Latosa i dwóch innych posłów…

Poseł Tomasz Latos (PiS): 
I Biura Legislacyjnego. 
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Przewodniczący poseł Bartosz Arłukowicz (PO): 
…i Biura Legislacyjnego. Czy ktoś jest przeciw? Nie widzę zgłoszeń. Zmiana szesnasta 
przyjęta. 
Zmiana siedemnasta, art. 1. Czy ktoś jest przeciw? Nie widzę zgłoszeń. Przyjęta. 
Zmiana osiemnasta, art. 1. Czy ktoś jest przeciw? Nie widzę zgłoszeń. Przyjęta. 
Zmiana nr 19, art. 1. Czy ktoś jest przeciw? Nie widzę zgłoszeń. Przyjęta. 
Zmiana 20 art. 1. Czy ktoś jest przeciw? Nie widzę zgłoszeń. Przyjęta. 
Zmiana 21 art. 1. Czy ktoś jest przeciw? Nie widzę zgłoszeń. Przyjęta. 
Zmiana nr 22 art. 1. Czy ktoś jest przeciw? Nie widzę zgłoszeń. Przyjęta. 
Zmiana nr 23 art. 1. Czy ktoś jest przeciw? Nie widzę zgłoszeń. Przyjęta. 
Zmiana nr 24 art. 1. Czy ktoś jest przeciw? Nie widzę zgłoszeń. Przyjęta. 
Zmiana nr 25 art. 1. Bardzo proszę. 

Legislator Robert Durlik: 
Panie przewodniczący, Wysoka Komisjo, to jest poprawka nr 5 w naszym zestawieniu. 
Polega ona na skreśleniu wyrazów „ministra właściwego do spraw zdrowia”. Dziękuję. 

Przewodniczący poseł Bartosz Arłukowicz (PO): 
Czy poprawka została przejęta? 

Poseł Tomasz Latos (PiS): 
Tak. 

Przewodniczący poseł Bartosz Arłukowicz (PO): 
Czy podpisy są? 

Poseł Tomasz Latos (PiS): 
Tak. 

Przewodniczący poseł Bartosz Arłukowicz (PO): 
Głosujemy. Czy ktoś jest przeciw przyjęciu poprawki? Nie widzę zgłoszeń. Poprawka 
przyjęta. 
Zmiana nr 25, art. 1 z poprawką posła Latosa i Biura Legislacyjnego. Czy ktoś jest 

przeciw? Nie widzę zgłoszeń. Przyjęta. 
Zmiana nr 26. Czy ktoś jest przeciw? Nie widzę zgłoszeń. Przyjęta. 
Zmiana nr 27, art. 1. Czy ktoś jest przeciw? Nie widzę zgłoszeń. Przyjęta. 
Zmiana nr 28. Pan. 

Legislator Robert Durlik: 
Panie przewodniczący, Wysoka Komisjo, to jest ostatnia poprawka z naszego zestawie-
nia, nr 6. Polega ona na skreśleniu wyrazu „karze” po wyrazie „albo”. Dziękuję. 

Przewodniczący poseł Bartosz Arłukowicz (PO): 
Czy poprawka jest przejęta? 

Poseł Tomasz Latos (PiS): 
Tak. 

Przewodniczący poseł Bartosz Arłukowicz (PO): 
Podpisy są? 

Poseł Tomasz Latos (PiS): 
Tak. 

Przewodniczący poseł Bartosz Arłukowicz (PO): 
Głosujemy nad poprawką pana posła Latosa i Biura Legislacyjnego. Czy ktoś jest prze-
ciw? Nie widzę zgłoszeń. Przyjęta. 
Zmiana nr 28 z poprawkami. Czy ktoś jest przeciw? Nie widzę zgłoszeń. Przyjęta. 
Zmiana nr 29, art. 1. Czy ktoś jest przeciw? Nie widzę zgłoszeń. Przyjęta. 
Całość art. 1. Czy ktoś jest przeciw? Nie widzę zgłoszeń. Artykuł przyjęty. 
Art. 2. Czy ktoś jest przeciw? Nie widzę zgłoszeń. Przyjęty. 
Art. 3. Czy ktoś jest przeciw? Nie widzę zgłoszeń. Przyjęty. 
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Art. 4. Czy ktoś jest przeciw? Nie widzę zgłoszeń. Przyjęty. 
Art. 5. Czy ktoś jest przeciw? Znowu pan. 

Legislator Robert Durlik: 
Nie jestem przeciw panie przewodniczący, Wysoka Komisjo, tylko zwracam uwagę na to, 
że do sekretariatu została również złożona poprawka nr 4 pana posła Latosa do art. 5 
ust. 1 i 2, która dotyczy korekty przepisów podtrzymujących rozporządzenia. 

Przewodniczący poseł Bartosz Arłukowicz (PO): 
Czy poprawka jest przejęta? 

Poseł Tomasz Latos (PiS): 
Tak, z podpisami. 

Przewodniczący poseł Bartosz Arłukowicz (PO): 
Mówimy o art. 5. Podpisy są. 
Czy ktoś jest przeciw poprawce złożonej przez pana posła Latosa i Biuro Legislacyjne? 

Nie widzę zgłoszeń. Przyjęta. 
Art. 5 wraz z poprawkami. Czy ktoś jest przeciw? Nie widzę zgłoszeń. Przyjęty. 
Art. 6. Czy ktoś jest przeciw? Nie widzę zgłoszeń. Przyjęty. 
Głosujemy nad całością ustawy. Czy ktoś jest przeciw przyjęciu ustawy? Nie widzę 

zgłoszeń. Ustawa została przyjęta. 
Musimy wybrać posła sprawozdawcę. Jakie są propozycje? 

Poseł Tomasz Latos (PiS): 
Pani poseł Krynicka. 

Przewodniczący poseł Bartosz Arłukowicz (PO): 
Czy ktoś jest przeciw? Czy pani poseł się zgadza? Czy ktoś jest przeciw temu, żeby pani 
poseł Krynicka była sprawozdawcą Komisji? Nie widzę zgłoszeń. Pani poseł zostaje spra-
wozdawcą. 
Zamykam posiedzenie Komisji. Dziękuję.


